
                                                                                                                                                            

Beslutningsreferat – repræsentantskabsmøde 2021
Danske Fysioterapeuters ordinære repræsentantskabsmøde 20211 blev afholdt således:

Tid: Onsdag d. 6. januar 2021

Sted: Virtuelt via Zoom

Dagsorden

1. Navneopråb
2. Valg af dirigent

2.1. Forretningsorden  
2a. Godkendelse af dagsordenen herunder forslag til dagsordenen til ekstraordinært 

repræsentantskabsmøde d. 19. – 20. marts 2021 
3. Årsberetning
4. Forslag til beslutning

4.1. Forslag til ændringer af love og kollegiale vedtægter
4.2. Forslag til beslutning

5. Forslag til diskussion
6. Forelæggelse af det reviderede regnskab
7. Fremlæggelse af rammebudget og fastsættelse af kontingent
8. Valg af seks hovedbestyrelsesmedlemmer
9. Valg af seks suppleanter til hovedbestyrelsen
10. Valg af medlemmer til rekreationsfondens bestyrelse
11. Valg af medlemmer til det kollegiale råd
12. Valg af statsautoriseret revisor
13. Eventuelt

Ad punkt 1: Navneopråb

Navneopråb blev foretaget af direktør Karen Langvad. Der deltog 65 repræsentanter 
fra mødets start onsdag d. 6. januar 2021 kl. 13.00 til mødets afslutning klokken 
19.30.

1 Det bemærkes, at det ordinære repræsentantskabsmøde oprindeligt skulle have været afholdt i november måned 
2020, men at det grundet Corona blev aflyst.



                                                                                                                                                            
Ad punkt 2: Valg af dirigent

Efter forslag fra hovedbestyrelsen blev Kirsten Kenneth Larsen valgt som dirigent.

Stine Bøgh Pedersen og Sanne Jensen blev valgt som stemmetællere.

Repræsentantskabet afholdtes med udgangspunkt i vedtægternes §16 tilpasset den 
særlige samfundsmæssige situation og repræsentantskabets tilslutning til virtuel 
afholdelse. Repræsentantskabet var beslutningsdygtigt med 65 repræsentanter.

Ad punkt 2.1: Forretningsorden

Forretningsorden blev godkendt.

Ad punkt 2a: Godkendelse af dagsordenen herunder forslag til dagsordenen til 
ekstraordinært repræsentantskabsmøde d. 19. – 20. marts 2021 

Hovedbestyrelsen stillede et ændringsforslag, så det i forslagets linje 6 tilføjes: ”eller 
så hurtigt som muligt derefter dog senest i juni måned 2021”

Herefter fulgte en debat om forslag og ændringsforslag.

Tina Lambrecht sammenfattede debatten til følgende forslag til ny linje 5 og 6 i 
forslaget: ”Hovedbestyrelsen indstiller til repræsentantskabet, at der afholdes et 
ekstraordinært repræsentantskabsmøde i juni måned 2021 dog således, at det kan 
udsættes til august måned 2021, såfremt det ikke er muligt at afholde et fysisk møde 
på baggrund af restriktioner fra sundhedsmyndighederne.” 

Samtidig blev det tilkendegivet, at fristen for indsendelse af forslag til det 
ekstraordinære repræsentantskabsmøde udsættes, så den følger de normale frister 
for et ordinært repræsentantskabsmøde.  

Ligeledes blev det tilkendegivet, at hovedbestyrelsen forpligter sig til, i så vid 
udstrækning som muligt, at sikre dialog og en demokratisk proces ift. de forslag, der 
stilles til det ekstraordinære repræsentantskabsmøde.

Ændringsforslag fra Tina Lambrecht på vegne af hovedbestyrelsen blev vedtaget.

Ad punkt 3: Årsberetning

Der forelå skriftlig beretning for september 2018 til september 2020. Formand Tina 
Lambrecht fremlagde den mundtlige beretning.

Såvel den skriftlige som den mundtlige beretning blev drøftet. 



                                                                                                                                                            
Formand Tina Lambrecht takkede afslutningsvist for den gode debat og de mange 
input. 

Danske Fysioterapeuters mundtlige og skriftlige beretning 2018-2020 blev taget til 
efterretning.

Ad punkt 4.1: Forslag til ændringer af love og kollegiale vedtægter

Der var fremsat et forslag til ændringer af Danske Fysioterapeuters love og kollegiale 
vedtægter. 

Forslag 1: Ændring af vedtægterne for Konfliktfond A

Forslaget blev vedtaget. 

Ad punkt 4.2: Forslag til beslutning

Der var fremsat to forslag til beslutning. Et forslag blev vedtaget og et forslag blev 
udsat til behandling på et ekstraordinært repræsentantskabsmøde i 2021.

Forslag 2: Ændringer i kommissoriet for Danske Fysioterapeuters 
solidaritetsfond

Forslaget blev vedtaget.

Forslag 3: Faglige standarder for kurser og efteruddannelse

Forslaget blev udskudt til behandling på et ekstraordinært repræsentantskabsmøde i 
2021.

Ad punkt 5: Forslag til diskussion

Der var ingen forslag til diskussion.

Ad punkt 6: Forelæggelse af det reviderede regnskab

Danske Fysioterapeuters reviderede regnskab for 2018 og 2019 blev forelagt 
repræsentantskabet.



                                                                                                                                                            
Ad punkt 7: Fremlæggelse af rammebudget og fastsættelse af kontingent

Danske Fysioterapeuters budget for 2021 og 2022 blev fremlagt til orientering.

Det blev tilkendegivet at de faldne kommentarer til budgettet vil blive taget med 
tilbage i hovedbestyrelsen.

Hovedbestyrelsens forslag om kontingentsatser for 2021-2022 blev forelagt 
repræsentantskabet. 

Forslaget blev vedtaget.

Ad punkt 8: Valg af seks hovedbestyrelsesmedlemmer

Valg til hovedbestyrelsen blev besluttet udskudt til et ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde i 2021.

Ad punkt 9: Valg af seks suppleanter til hovedbestyrelsen

Valg af suppleanter til hovedbestyrelsen blev besluttet udskudt til et ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde i 2021.

Ad punkt 10: Valg af medlemmer til rekreationsfondens bestyrelse

Valg af medlemmer til rekreationsfondens bestyrelse blev besluttet udskudt til et 
ekstraordinært repræsentantskabsmøde i 2021.

Ad punkt 11: Valg af medlemmer til det kollegiale råd

Valg af medlemmer til det kollegiale råd blev besluttet udskudt til et ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde i 2021.

Ad punkt 12: Valg af statsautoriseret revisor

Hovedbestyrelsen foreslog, at Beierholm genvælges som revisor.

Forslaget blev vedtaget.

Ad punkt 13: Eventuelt

Tina Lambrecht takkede for en god og konstruktiv debat.
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